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A.4 余芳 20210917 更新文案内容及配图，版本升级

回连指示灯说明
打开鼠标开关，指示灯长亮6秒，当前连接的是蓝牙设备1；指示灯慢闪，当前连接的是蓝牙设备2；指示灯熄灭，当前
连接的是2.4G接收器设备。

回連指示燈說明
打開滑鼠開關，指示燈長亮6秒，當前連接的是藍牙設備1；指示燈慢閃，當前連接的是藍牙設備2；指示燈熄滅，當前
連接的是2.4G接收器設備。

재연결�표시등�설명
마우스�스위치를�켜서�표시등이 6초�동안�길게�켜지면�블루투스�장치 1에�연결된�것이고, 표시등이�천천히�깜박이면�블루투스�장치 2에�연결된�것이며, 표시등이�꺼져�있으면 2.4G 
수신기�장치에�연결된�것입니다.  

Instructions for connecting back to the indicator light
Turn on the mouse switch, the indicator light will be on for 6 seconds, and the Bluetooth device 1 is currently connected; The indicator light flashes slowly, 
and the Bluetooth device 2 is currently connected; The indicator light goes out, and the 2.4G receiver device is currently connected.
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Insert the Rapoo receiver and turn on the power switch of the mouse to complete the connection. 
插入Rapoo 接收器，打开鼠标电源开关，完成连接。
Rapoo 수신기를�연결하고�마우스의�전원�스위치를�켜면�연결이�완료됩니다.
插入Rapoo 接收器，打開滑鼠電源開關以完成連接。
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Short press the blue key for 0.5 seconds to switch channels. Long press the Bluetooth key for more than 3 seconds, and the mouse will be in a searchable state within 2 minutes. Follow the steps 
of "pairing your first device" to complete the connection of the second device.
短按蓝键0.5秒切换信道，长按蓝牙键3秒以上，鼠标在2分钟内将处于可被搜索状态，按照“配对您的第一个设备”的步骤完成第二个设备的连接。
파란색�버튼을 0.5초�동안�짧게�누르면�채널이�전환되고, 블루투스�버튼을 3초�이상�길게�누르면�마우스가 2분�이내에�검색�가능한�상태에�있으므로, “첫�번째�장치�페어링” 단계에�따라�두�번째�장치를�연결하세요. 
短按藍鍵0.5秒切換通道，然後長按藍牙鍵3秒以上，滑鼠就會在2分鐘內處於被搜索狀態，同樣再按照“配對您的第一個設備”步驟以完成第二個設備的連接。

Scan to quickly understand the connection steps / 扫一扫，快速了解连接
步骤 / 스캔을�통해�연결�단계에�대해�빨리�알아보기 / 掃一掃，快速瞭解連接步驟

说明书， A4，单黑，70克书纸，风琴三折再风琴三折

NOTE: 
This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable 
protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in 
accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular 
installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is 
encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures :
- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:
(1) this device may not cause harmful interference, and 
(2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.


